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Nieuwsbrief  

De Doorloper 
 
Maart 2019, uitgave 13 

 

 Goede voornemens. 
 
Nu de Doorloper verschijnt is het jaar 2019 al weer begonnen. Het bestuur 
wenst u daarom op de eerste plaats alle geluk en gezondheid toe. Ook is de 
lente alweer begonnen. Waar we vorig jaar in maart nog op het Hulsbeek 
konden schaatsen konden we dit jaar in februari al genieten van het 
strandweer op dezelfde plek.  
 
Goede voornemens zijn er weer gemaakt en voor veel mensen staat het  
sporten daarbij bovenaan op het lijstje. Gezondheid en ontspanning zijn 
daarbij de drijfveren. Hierbij wordt in de afgelopen jaren wel een grote 
verandering geconstateerd (Bron: rapportage Sport van het Sociaal Cultureel 
Planbureau). Zo veranderen de behoeften en voorkeuren van de sporters. 
Flexibiliteit in tijdstip en plaats worden steeds belangrijker. En gezondheid is 
inmiddels voor negen op de tien mensen het belangrijkste motief om te 
sporten. Dit in tegenstelling tot de oudere generatie waar het plezier aan de 
sport, de uitdaging, het clubgevoel en de gezelligheid nog vooropstond.  
 
De gewenste flexibiliteit maakt het dat de traditionele sportverenigingen ook 
hun bakens moeten verzetten om in de veranderende behoefte te kunnen 
voorzien. In lang alle gevallen is dit niet mogelijk. In onze vereniging merken 
we dat ook. Niet zozeer bij de senioren leden maar des te meer bij de aanwas 
van junioren. Waar de kinderen veel plezier aan het schaatsen beleven is een 
lidmaatschap bij onze vereniging vaak een stap te ver omdat de 
trainingstijden en trainingslocatie niet samengaan met de flexibiliteit en/of de 
plaats die de ouders passen. De analyse van het PlanBureau bevestigd nog 
eens dat sporten meer en meer een individuele aangelegenheid wordt en 
sportactiviteiten gepland worden in samenhang met flexibele werktijden en 
passend binnen het tweeverdieners ouderschap. 
 
Het heeft dus ook effect op sportverenigingen die het daardoor steeds 
lastiger krijgen. Het gaat de sporter met name om zijn fysieke gezondheid en 
geestelijke ontspanning. Steeds meer raken de eventuele competitie en het 
verenigingsleven hieraan ondergeschikt. Hoe jammer dit ook is voor de 
andere belangen van sport. Zoals de sociale aspecten in de vorm van 
gezelligheid. Maar ook integratie en overdracht van normen, gebruiken en 
waarden tussen jong en oud, autochtonen en allochtonen, abornoriginals uit 
Twente en abornabroads van ver daar buiten. De KNSB is inmiddels twee 
sporen gaan bewandelen. Niet alleen meer aandacht voor de verenigingen 
maar ook aandacht voor de behoeften van de individuele sporter. 
 
Zo wordt er o.a. gedacht aan een variabele baankaart. Dat men kan trainen 
op tijden welke het individu uitkomt. Wij als vereniging zullen dan gastheer 
moeten worden van schaatsers welke geen lid van de OIJC zijn. Als 
voorwaarde moet dan wel gelden dan ze lid zijn van een vereniging welke is 
aangesloten bij de Baanvereniging Enschede. Opdat kosten en baten zoveel 
mogelijk door de gezamenlijke schouders worden gedragen. 

 



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

www.elferinkbouwgroep.nl 

 

 
 

     
www.outdoorchallengepark.nl 

www.zwiepfietsen.nl 

 
www.tuincentrumborghuis.nl 

 

Niet alleen wij zijn een nieuw jaar begonnen. Ook bestaat de vereniging 

dit jaar officieel 33 jaar. In 1985 vond de (her-)oprichtingsvergadering 

plaats, welke oprichting in 1986 statutair en notarieel is vastgelegd.  

  

Geen jubileum dus, uitgaande van de geldende normen en gebruiken 

van de abornabroads. Uiteraard zien wij als abornoriginal Boeskeulkes 

dat anders. De laatste training hebben we dan ook afgesloten met het 

schaatsen van de 13,2 kilometer = 33 ronden = 3 keer 4.400 meter = 3 

keer de Boeskool Mijl = 3 keer de afstand van de grote Twentse 

Carnavals optocht.  

  
Rest mij u een goede zomer te wensen.  
Tot op de ijsbaan 
En tot dan  
Good goan. 
 
Namens het bestuur. 

De voorzitter.  
In de categorie “Doorlopende ijsspreuken”:   

άbǳ ŘŜ ǿƛƴǘŜǊ ȊƛŎƘ ƭƛƧƪǘ ǘŜǊǳƎ ǘŜ ǘǊŜƪƪŜƴΤ 

wij van de kou niet meer verrekken; 

zal het kabinet de heffingen op brandstof  

ƴƻƎ ǾŜǊŘŜǊ ƻǇ Ǝŀŀƴ ǊŜƪƪŜƴΦέ 

===============================================================

===============================================================   

DE JEUGD  HEEFT  DE  TOEKOMST 

Eind van het seizoen, maar onze jongeren geven nog even van katoen. 
Op zaterdag 9 maart waren de laatste wedstrijden voor de jeugd. Voor 
de OIJC streden Famke Spanjer (9), Jip de Jong (9) en Tess Oortman(10) 
tegen hun leeftijdsgenoten van Losser, Borne en Enschede. 
 
Eigenlijk hadden we graag 6 vertegenwoordigers gezien, maar ziekte 
en blessure leed heeft de deelnemende groep uitgedund. Tess 
Spanjer(11) zit met haar voet in het gips, Lisa Wisselo is ziek en Vera 
Mulder was verhinderd. 

 
 
Alle drie de atleten zijn vol goede moed voor de start, de duim al 
omhoog om aan te geven dat ze goed in hun vel zitten 
 

 

  Famke       Tess         Jip 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           
https://www.jumbo.com/content/jumbo-
oldenzaal-jumbo-kuipers/ 

         www.fhloohuis.nl 

Onze verenigingsactiviteiten worden 
mede mogelijk gemaakt door 

Rabobank Twente Oost. 

                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jip is een schaats fan van Sven, graag wil hijzelf ook goed worden op 
de langere afstanden. Jip vindt nu al de 500 meter leuker dan de 100 
meter. Dat zijn voor de pupillen de lange afstand en de sprint afstand. 
Jip reed voor het eerst een wedstrijd en vestigede gelijk even 2 PRs.  
Verder is Jip ook een voetbal fanaat, hij speelt bij Quick 20 en is voor 
AJAX, zeker nu ze net Real Madrid van de mat hebben gespeeld. Jip 
kiest liever voor schaatsen dan voor carnaval, maar hij vindt dat wel 
een leuk feest. Op de schaats training doet hij het liefst starten en hij 
traint het beste als Bregje Lammertink (z’n moeder) training geeft.  
 
 

Op de foto staat Jip met 
uiterste  concentratie aan de 
start van zijn 500 meter 
 
Hij reed daar een PR met 17.32 
op de 100 meter 
En op de 500 meter reed hij 
1.17.39 
 

Het grote voorbeeld voor Tess 
Oortman is: Jorien ter Mors. 
Graag wil Tess later ook zo hard 
kunnen rijden op alle 

afstanden, korte en lange. Tess schaats al 4 jaar en dat is leuk. Verder 
heeft Tess aan street-dance gedaan, maar dat is stom, dus daar stopt 
ze nu mee. Dan kan alles op het schaatsen gericht worden. Op de 
training is het “scharen” eigenlijk het leukst. Dat is pootje over op het 
rechte eind en dat met beide voeten elke keer, best moeilijk. Het 
trainen op de ijsbaan gaat samen met Borne en Losser, maar die van B 

rijden soms wel in de weg   

 
Op de foto Tess aan de start bij haar  
500 meter 
Tess reed op de 100 meter: 15.09 en op 
De 500 meter: 1.17.92 
Beide tijden waren nieuwe PR 
 
Famke Spanjer heeft leren schaatsen  
van haar mama en van Opa Gerrit.  
Famke vindt lange slagen maken mooi 
Vooral op het rechte eind rijden is leuk. 
In de training is het maken van bochten 
heel mooi want die kunnen dan beter  
worden. Famke is nu bijna alweer één  

    jaar lid van de ijsclub maar ze is ook  
    graag actief met buiten spelen. Dan   
    doet ze het liefst verstoppertje, maar      
    volgens haar vader speelt ze graag met    

    de I-pad  

 

Famke heeft hier oog contact met de      
starter, bij de start van de 500 meter 

    Zij reed op de 100 meter een PR met:  
    19.28 en op de 500 werd haar PR 
    1.34.72   Famke kwam bijna in de war  
   dat ze 2 keer moest wisselen. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In gesprek met de OIJC trainers. 
 
Eind van het seizoen en eens tijd om de trainers van de OIJC aan het woord te laten. Hoe hebben Gerard, Roelof en Walter 
deze winter en de afgelopen jaren alle winter seizoenen ervaren? 
Gerard geeft training aan twee groepen, de snelle groep is vrij klein bestaat uit 5 personen de rustigere groep is meer dan twee 
keer zo groot. Hij houd ze allemaal in het gareel door en strak programma voor te schrijven, elke week weer. 
In rijden kan iedereen zelf wel, maar dan het programma, elke week enige variatie van techniek-, duur- en snelheidstrainingen. 
Dit bedenkt hij allemaal vanuit zijn rijke ervaring. Immers was Gerard al actief toen we nog op de kleine Ton Menken hal reden. 
Graag zou hij zien dat er volgend seizoen een soort groepsapp is, zodat het wat makkelijker communiceren is. Een enkel keer 
blijven mensen weg zonder mededeling anderen melden altijd keurig hun afwezigheid. 
Hij weet zijn trainingen goed gewaardeerd, want hij krijgt regelmatig leuke reacties op zijn programma. Zelf is Gerard erg actief 
op de mountainbike. Onze journalist ziet het hele jaar door op STRAVA de fietsactiviteiten van Gerard. Daarmee lijkt Gerard 
bijna fitter dan de aan hem toevertrouwde pupillen op leeftijd. Gerard heeft met zijn vrouw afgesproken dat hij 93 wordt en 
tot dan toe ook training blijft geven bij de OIJC, dus kan Gerard nog ruim 20 jaren mee. 
 
Roelof was de eerste trainer binnen de OIJC voor onze journalist, dat waren de droogtrainingen bij de sportvelden van Quick. 
Hij is eigenlijk vanaf het begin van de OIJC al trainer. Roelof heeft 7 jaar moeten pauzeren, dit had te maken met bot breuken 
opgelopen op het ijs, zelfs één keer bij een clinic van Erik Hulzebos. Nu is hij de trainer van een groep rustigere oudere heren. 
Deze mannen krijgen echter wel training gestoeld op de leer van Leen Pfrommer, dus ze trainen bijna gelijk aan hun eigen oude 
idolen van weleer: Ard Schenk en Kees Verkerk. Roelof was in 2006 nog actief als trainer in een samenwerking voor de Twentse 
jeugd. Verder is bij Roelof een A-4tje genoeg om op te kunnen schaatsen. De ouderen onder u weten vast wel waar dit naar 
verwijst. 
 
Walter is alweer meerder jaren gediplomeerd trainer, hij ronde zijn scholing af tezamen met zijn zoon Koen. Koen is echter 
druk met zijn carrière, niet als trainer maar voor z’n werk woont hij tegenwoordig in Zürich en heeft ook in het verre oosten 
gehuisd. Walter heeft de trainingen op zich genomen toen Gerrit Nijhuis zo langzaam aan moest gaan stoppen. Uit het trainers-
nalatenschap van Gerrit heeft Walter nog alle kaartjes van 1986, met daarop de opbouw voor een sessie van een uur. Eigenlijk 
wordt er bij de OIJC dus degelijk getraind op basis van alle successen van weleer. 
Verder deelt Walter met Bregje de training van de pupillen op de maandag op de kleine baan in de samenwerking met de 
ijsclub van Losser en Borne. 
Graag zouden de trainers de wetenschappelijke methoden en materialen willen hebben zoals Jack Orie die gebruikt bij het 
Jumbo team. Echter de sponsoring voor de OIJC geeft daartoe geen mogelijkheden. 
 
De toekomst van het trainerschap is wel een punt van zorg vanuit het trainersgilde-perspectief. De heren raken enigszins op 
leeftijd. Voor Gerard geen probleem, want hij wordt toch 93, maar voor de club toch iets om voor de toekomst aan te pakken. 
De huidige wereld van scholing en “life long learning” vraagt echter na de basisscholing met regelmaat verdere bij en 
nascholing om de trainerslicentie te behouden, en dat wordt door menigeen als een obstakel gezien. 
 

Van koorts en ziek zijn wordt je echt niet sterker, kortweg de misère 
bij MARATHON SCHAATSEN. 
In de december uitgave hebben we over de eerste helft van het seizoen bericht. Bij OIJC hebben we nog steeds één fervente 

deelnemer aan het marathongebeuren. Al sinds oktober 1996 rijdt onze oud-voorzitter Fred Smedes mee in de Noord-Oost 

competitie, de laatste jaren bij de masters-2. Daarnaast ook in de Leisure world competitie bij de Masters-2.  

De tweede helft van het seizoen 2018-2019 ging in een zelfde trant als de eerste helft. Er werd door de afvaardiging uit 

Oldenzaal gefinisht met redelijk wat punten in Leeuwarden en ook thuis in Enschede in de Noord-Oost competitie. Eveneens in 

de Leisure world serie ging het goed in Enschede, totdat het noodlot toesloeg. 250 meter voor de finish meende een 

tegenstander op de open geklapte schaats van Fred te moeten gaan staan, vol voorover plat op het ijs, geen punten wel 

materiaal schade.  

Daarna was er even rust en de hoop op natuurijs, en het noodlot meende zich nu meer met de fysieke gesteldheid te moeten 

bemoeien. Koorts die leek op ronde tijden van rustig inrijden, er werd 38.4, 39.2 en later zelfs 39.9 temperatuur gemeten. Het 

weekend daarna was het rijden in Heerenveen, zwakjes maar toch er heen. Wel de rit uitgereden, maar niet de macht en de 

kracht om voorin mee te doen, geen punten. Dat was twee weken later ook bij de finale in Deventer het geval. Alles bij elkaar 

nog net in de top 20 gebleven van het eind klassement. 

De allerlaatste wedstrijd was eind februari met de finale van de Leisure world competitie in Dronten, deze extra week herstel 

betaalde zich uit. Oldenzaal kon weer enigszins meedoen in het peloton en daarmee in dat klassement wel een redelijk goede 

klassering veilig stellen. 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 
 
Onze oud bestuursleden Laurens Klaas en Thymen Boomsma rijden ook nog altijd in de Noor-Oost competitie. Niet elke 
wedstrijd present, maar wel het merendeel aan de start gestaan. Thymen wist dit jaar geen punten te bemachtigen, maar 
Laurens zat er wel een keertje bij met 4 punten weet hij zich vereeuwigt in de einduitslag. Eveneens heeft Laurens in de 
Leisure world competitie punten behaald. 
 
Voor nu is het einde wedstrijdseizoen, de zomer komt eraan met veel fiets kilometers om bij de start in oktober weer sterk 
terug te keren in het peloton. De marathon supporter wenst alle rijders een goede trainingszomer zonder malheur en 
tegenslag en kijkt alweer uit naar het volgende seizoen. 
 
Uw Marathonsupporter. 

 

Netjes schaatsen, een kwestie van hoeken en krachten. 
Toegepaste natuurkunde voor beginners. 

  
Wanneer je voor het eerst gaat schaatsen, moet je ineens een aantal zaken onder controle krijgen waar je misschien nog 
nooit aan gedacht hebt, daarbij denk ik behalve aan evenwicht aan de vorm van de ijzers en de krachten om vooruit te 
komen. 
Een schaats is een beetje rond geslepen van voren naar achteren, waardoor je een voor – achterwaartse instabiliteit 
voelt. Daarom zie je vaak beginners met gestrekte benen (knieën op slot) op dat gewiebel reageren. Verder zijn de ijzers 
maar 1-1½ mm dik, dus stabiliteit van links naar rechts is er nou ook niet direct. 
Je moet je knieën iets gebogen houden om op de schaats te blijven staan. Maar als je je knieën buigt dan moet ook je 
enkels buigen en gelijk ook nog eens je heup en romp. 
 
De schaats houding moet je dus eigenlijk van beneden naar boven bekijken, in een zijaanzicht. Hoe scherper de hoek in 
de enkels, hoe dieper je zit en hoe scherper de hoek in je knie wordt. Dat allemaal om je lichaamszwaarte punt boven 
het stukje steun van het ijzer te houden. 
 

 
 

  Het Oldenzaals Blauw -Geel..! in de strijd 
met oud coryfeeën als Henk Holland (18) 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 

  

 
In het streepjes mannetje zie je de blauwe schaatser veel dieper zitten dan de rode, maar allebeide hebben ze hun 
lichaamszwaarte punt (zwarte bolletje) recht boven het steunpunt ( middelste punt van de ronding van het ijzer, paarse 
driehoekje) staan. 
 
Nu moet je nog afzetten, weer een zaak van de hoeken aanpassen, maar nu van een voor of achter aanzicht 
Om veel en lang kracht te kunnen zetten in je afzet, moet de hoek van het been met het ijs scherp zijn. (een scherpe hoek 
is kleiner dan 90 graden) dan ga je je been strekken en dat kan langer met meer kracht wanneer je diep zit.  
 

         
        rood heeft een minder lange afzet dan blauw (de blokjes zijn het bekken). 

 
 
  
 De afzet moet op zij gericht zijn. Bij gewoon lopen is die naar achteren, want je wilt recht naar voren lopen. Bij  

schaatsen wil het niet recht naar achteren vanwege dat smalle dunnen ijzer van maar 1 a 1.5 mm dikte. We kunnen 
wel goed opzij afzetten als je schaatsen scherp zijn. Nu komt er weer even een beetje natuurkunde en wiskunde. 
 
Krachten geven we aan als vectoren (een pijl) en die kan je ontleden in 2 richtingen vooruit en opzij. 
Je schaats streken zijn schuin naar voren, en je zet daarop haaks af, dan kan je die krachten ontleden en komt de 3e 

wet van Newton om de hoek kijken. Actie = Reactie.  

Dat betekent dat het ijs even hard terug drukt als jij opzij drukt en met scherpe schaatsen ga je dan vooruit. 
Met die lange krachtige afzet van het diep zitten ga je dan dus harder vooruit. 

Afzet kracht = rood 

Reactie kracht = Blauw 

De kleine pijlen zijn de 

ontledingen van de 

vectoren IJzer in de afzet op het ijs. 

Hoe scherper je ijzer, hoe meer 

grip. 

Links rond gesleten ijzer, geen 

grip. Rechts haaks en dus scherp. 

 

¶ https://www.schaatstechniek.com/schaatsbeweging-2/schaatshouding/  

¶ https://www.beterlerenschaatsen.nl/ 

¶ http://tjas.nl/downloads/Techniek%20en%20Training%20KNSB.pdf 

¶ https://weethetsnel.nl/instructie/940-Hoe-kun-je-je-schaatstechniek-verbeteren-De-juiste-

houding 

¶ http://www.mywatersite.nl/myicesite/het%20rechte%20eind/houding%20en%20afzet%20op

%20het%20RE%20w.pdf  

¶  

Meer info op de onderstaande 

websites, volg de link 

https://www.schaatstechniek.com/schaatsbeweging-2/schaatshouding/
https://www.beterlerenschaatsen.nl/
http://tjas.nl/downloads/Techniek%20en%20Training%20KNSB.pdf
https://weethetsnel.nl/instructie/940-Hoe-kun-je-je-schaatstechniek-verbeteren-De-juiste-houding
https://weethetsnel.nl/instructie/940-Hoe-kun-je-je-schaatstechniek-verbeteren-De-juiste-houding
http://www.mywatersite.nl/myicesite/het%20rechte%20eind/houding%20en%20afzet%20op%20het%20RE%20w.pdf
http://www.mywatersite.nl/myicesite/het%20rechte%20eind/houding%20en%20afzet%20op%20het%20RE%20w.pdf


 
Schoolschaatsen! Het vervolg. 
 

Ook dit seizoen 2018-2019 was het schoolschaatsen weer georganiseerd op de IJsbaan Twente. 

Vanuit Oldenzaal hebben 265 leerlingen deelgenomen aan de activiteit. 60 leerlingen van de Nutsschool, 22 

leerlingen van De Linde en 132 leerlingen van de Bongerd.  

De leiding van het schoolschaatsen was in handen van de Staatsschool IJsbaan Twente. Bij de cursussen voor 

de kinderen uit Oldenzaal werd de staatsschool geassisteerd door leden van onze verenging. Dit jaar kon de 

vereniging hiervoor een beroep doen op Jan Lammerink, Gerard Reuver, Albert Bosch, Theo Stroot, Roelof 

Eshuis, Johan Grevink en ondergetekende. Heren nogmaals hartelijk dank hiervoor van ouders, kinderen en 

leraren. Als de OIJC hebben we ons steentje aan de samenleving weer bijgedragen.   

Van De Plechelmusschool werd om haar naam gedacht dat deze eveneens uit Oldenzaal zou komen, echter het 

is de Plechelmusschool uit de Lutte.  Geen probleem. Ook bij de cursussen aan de 51 kinderen uit de Lutte is 

door de OIJC geassisteerd. En dat siert de schaatswereld / schaatsnoabers. Waar de Lutte zo nodig bij ons 

bijspringt bij de preparatie van het ijs in de jaren van een toertocht of als veel sneeuw op de schaatsbaan ligt, zo 

helpen wij hun weer voort. 

De cursus bestond, net als de vorige jaren, uit driemaal een uur schaatsen, verdeeld over drie weken. De derde 

week werd dan afgesloten met het diploma schaatsen en rondjes rijden op de 400 meter baan. En zo zijn er 

uiteindelijk opgeteld 795 cursusuren afgerond.   

De onderdelen van het diploma schaatsen zijn daarbij: Vallen en met losse handen kunnen opstaan, remmen en 

slalommen, waarbij het dragen van hoofdbescherming en handschoenen verplicht wordt gesteld.  

 

Tijdens de jaarvergadering, gehouden op 17 december 2018, is er door de leden gebrainstormd hoe we de 

deelnemers aan het schoolschaatsen zouden kunnen enthousiasmeren om lid te worden van onze vereniging. 

Zoals in het voorwoord van deze doorloper is gememoreerd; de indruk bestaat ook bij ons “trainers” dat waar de 

kinderen veel plezier aan het schaatsen beleven een lidmaatschap bij onze vereniging vaak een stap te ver is. Dit 

omdat de trainingstijden en trainingslocatie niet samengaan met de flexibiliteit en/of de plaats die de ouders 

passen. Getracht is de trainingstijden van de senioren samen te laten vallen met het trainingsuur van de pupillen 

om daarmee het samen rijden mogelijk te maken waarbij dan een van de problemen zou zijn opgelost. Helaas 

was dit op de IJsbaan niet te realiseren in verband met de trainingen van de andere verenigingen. 

In de jaarvergadering is daarop besloten de schoolschaatsdeelnemers uit te nodigen voor het deelnemen aan 3 

gratis proeflessen waarbij de OIJC ook voor het vervoer en eventueel de huur van schaatsen zou verzorgen en 

bekostigen. Een aantal leden heeft zich aangemeld als vrijwilliger om zo nodig met de auto te rijden. Met Hyro-

Sport hebben we het huren van de schaatsen kunnen regelen. 

Via de scholen is de uitnodiging aan de ouders en leerlingen gestuurd. Het resultaat was een aanmelding van 6 

kinderen. Vijf jongens en een meisje. Een van de Nutsschool en vijf van de Bongerd.  

Een van de ouders was in staat zelf te rijden. De ouders van de andere kinderen waren op de dinsdag te laat van 

hun werk terug om op 18:00 uur op de ijsbaan in Enschede te kunnen zijn. Samen met de ene ouder en de 

trainers Bregje Lammerink en ondergetekende, eveneens trainer hebben we het vervoer toen kunnen regelen. Of 

er van de zes kinderen enkelen zullen zijn die zich aanmelden moet het komende seizoen blijken. Bij het 

uitgaan van deze Doorloper was, mogelijk gezien het op het eind lopen van het seizoen, eenieder nog in beraad 

of men het komende seizoen wel of niet wil gaan schaatsen. 

De aanwas van de jeugdleden over de afgelopen decennia gezien doet vermoeden dat de aanwas parallel loopt 

aan de financiële begroting van de club. Bij de perioden van een lange ijstijd zijn er meer inkomsten dan dat er 

uitgaven zijn. De aanwas is dan veelal ook groter dan de afname door het natuurlijk verloop. Wetenschappelijk 

is deze conclusie echter niet onderbouwd.  

Zonder discussie staat wel vast dat de jeugd nog steeds ontzettend veel plezier aan het schaatsen beleefd. De 

reden dat onze leden nog steeds met plezier het schoolschaatsen ondersteunen. Jammer is het dat het beleven 

van de ijspret steeds meer aan de ijshallen is gebonden. Een kunstmatige omgeving waar een gemiddeld gezin 

met kinderen dan weer niet vaker komt dan dat zij naar een pretpark of naar de kermis gaat.  

Hoe dan ook, het schoolschaatsen zal, zoals het er nu uitziet wel blijven bestaan. Ook zullen er vast wel weer 

OIJC-vrijwilligers zijn die dan weer met de kinderen naar Enschede gaan.  

 

Uw voorzitter. 

 



 

 

Hier onder de medailles gewonnen door onze jeugd, wel even bijten of ze echt zijn  

é.enééééééééééééééééé..inderdaad bikkelhard eremetaal  

 

 

Van de redactie.  
 

Op de jaar vergadering van 17 december 2018 werd om meer inzet, meer betrokkenheid en 

nieuwe vrijwilligers gevraagd. Zoals het bij veel clubs is, het valt altijd weer op de zelfde 

mensen terug. Dat is bij de OIJC  niet anders.  

Ook vorig jaar in 2017 werd al aangegeven dat het werk met meer mensen lichter is voor de 

betrokkenen. Dit jaar werden er nieuwe (oude) mensen gevonden, die bereid zijn om een 

deel van hun tijd voor de ijsclub in te zetten.  

 

U heeft bij het l ezen van deze DOORLOPER mogelijk opgemerkt dat de opzet en inhoud enige 

veranderingen heeft ten opzichte van de edities  van de afgelopen jaren . 

De redactie hoopt dat er bijdragen vanuit de leden binnen ko men, zodat het echt weer een club 

orgaan van de OIJC wordt.  

Mogelijke zijn vaste rubrieken een mogelijkheid om sturing en invulling te geven. Zo is er boven 

aan weer een inhoudsopgave  

Fred heeft gelijk contact gezocht met de marathons supporter, die zijn/haar stukje s vele 

jaren heeft ingestuurd. Deze rubriek is nu weer terug.  

Verder hebben we onze journalist op pad gestuurd en deze is met een verhaal over de trainers 

en een verhaal over de jeugd terug gekomen.  

 

Mocht u een bijdrage hebben  voor een volgende editie,  dan stuur het gerust in via de website 

of direct naar Fred ( fredsyts44@hetnet.nl  ) 

 

  Uw nieuwe redacteur: Fred Smedes  

 

mailto:fredsyts44@hetnet.nl

